
 السيرة الذاتية
 

 الشخصية:البيانات 

            عيدالعزوز عيدالله عؾي الؼَطاني  الادم:

 دعودي الجـسقة:

 هـ21/01/1413 الدقلاد:تاروخ 

 1077324455 الددني:السٍل 

  مًزوج الاجًؿاعقة:الحالة 

    أبفا العـوان:

 الاتصال:بيانات 

 0502682725 جوال:

  aaaah.2010@hotmail.com  الالؽتروني:البرود 

 المؤهلات العلمية:
 .  حاصل على بكالوريوس هنددة الحادب الألي جامعة الملك خالد 

   الدورات:
 

 الإدارة العامة لؾتربقة والًعؾم بمـطؼة عسير.    - دورة في مفارات الوعي الذاتي 

  العامة لؾتربقة والًعؾقم بمـطؼة عسير. الإدارة - العربيدورة في مفارات الخط 

 ( لإبداع رروؼك لؾًؿقزادورة) - .وزارة التربقة والًعؾقم 

 )الإدارة العامة لؾتربقة والًعؾقم بمـطؼة عسير - دورة )الؼوة في حل الدشؽلات. 

 .دورة تدروب أعضاء الهقىة الإداروة لـادي الًودًؿاترز 

  )امعة الدؾك خالد.ج -دورة )دػراء قوقل 

 جامعة الدؾك خالد. - (دورة )الػوتوذوب 

  الؽؾقة الًؼـقة بأبفا. -في الأعؿال(  الآليدورة )تطيقؼات الحادب 
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  العملية:الخبرات 
 .مشرك في الـشاط الؽشػي في الدرحؾة الابًدائقة والدًودطة والٌانووة 

  دـوات. 5مشارك بالأندوة الدوسمقة الصقػقة لددة 

  نادي الحي بالوادوين. -أندوة الحي  -عؿؾت لددة دـًين في مشروع الدؾك عيدالله بن عيدالعزوز لًطوور الًعؾقم العام 

  والوادوين.نائب لددور نادي الًودًؿادترز لؾؼقادة والخطابة بأحد رفقدة 

  م .10/7/2017م 2015/ 4/8العؿل لدى ذركة دير لؾًٍارة بمسؿى مفـدس دعم فني من 

  م . 1/11/2018م إلى 12/7/2017لدى اليـك الأهؾي الًٍاري بمسؿى خدمة عؿلاء حًى تاروخ عؿل 

  مرذد رلابي( إلى الان  -اعؿل الان في مدارس الاندلس الاهؾقة )معؾم 

 ( مدرب في ادادقات وبرامجoffice ) 

  قدمت دورة في تطيقؼات الحادب الالي بسٍن أبفا بالشراكة مع معفد كػاءات الاعؿال 

 ( قدمت دورة في برامج الحادب الاليoffice لدعؾؿي الًعؾقم العام بًؽؾقف من مدور ) الًعؾقم مـطؼة عسير 

   المهارات:

  الانجؾقزوة.اتؼان الؾغة 

  الآلي.الؼدرة الجقدة في الًعامل مع الحادب 

  الزملاء.الؼدرة الجقدة عؾى حسن الًعامل مع 

  العؿل.الؼدرة عؾى إيجاد الحؾول السروعة بما يخدم مصؾَة 

  العؿل.الؼدرة عؾى تطوور الدفارات وما وًطؾيه 

  الزملاء.حب الًعاون ومساعدة 

 الذات.الًعؾم وتطوور  الطؿوح في 

  الجؿفور.حسن الًعامل مع 

  والبرمجة. سأوفقإيجاد لبرامج الووـدوز ومقؽرودوفت 

 

 الجوائز:
 

  هـ. 1434التربقة والًعؾقم بمـطؼة عسير عام  إدارةحصول عؾى جائزة الأفلام الًدرويقة من 

  هـ.1434حاصل عؾى درع تؽروم من نادي الوادوين الدوسمي الصقػي عام 

  حاصل عؾى ذفادات ذؽر وتؼدور في الدرحؾة الابًدائقة والدًودطة والٌانووة 

 الحي.لدوسمقة وأندوة حاصل عؾى ذفادات ذؽر وتؼدور من الأندوة ا 

 ( من مدارس الاندلس الاهؾقة بعسير  1441 -هـ 1439حاصل عؾى الدعؾم الدًؿقز لعام )هـ 

 ( 1441 -هـ 1439حاصل عؾى الدركز الأول لؾؿـسق الإعلامي بمدارس الاندلس الاهؾقة بعسير لعام   )هـ 

 



CV 

Personal data:   
Name: Abdulaziz Abdullah Ali Al Qahtani 

 Nationality:  Saudi 

Date of birth: 21/01 / 1413H 

Civil Registry: 1077324455 

Marital status: Married 

Address: Abha: 

Mobile: 0502682725 

E-mail: aaaah.2010@hotmail.com 

Qualifications:   

Bachelor of Computer Engineering, King Khalid University. 

Courses:  

A course in the skills of self. 

A course in Arabic Calligraphy. 

Course (creativity your way to excellence). 

The course of "Power in Problem Solving". 

Training course for members of the governing body of the club of toasters. 

The course of (Alfotoshob) - King Khalid University. 

Computer Technology Course in Abha 

 

 

 

. 



Practical experiences:  

He is involved in scouting activity at the primary, intermediate and secondary  

A participant in summer clubs for 5 years. 

Worked for two years in the King Abdullah Bin Abdul Aziz Project for the Development of General Education  

Deputy Director of the Toastmasters Club for Leadership and Public Speaking  

Work at Samer Company under the name of Technical Support Engineer from 4/8/2015 10/7/2017. 

Worked at the National Commercial Bank under the name of customer service until 12/7/2017 to 1/11/2018 

 •I work now in Al-Andalus National Schools (teacher - student guide) until now 

Trainer in the basics and programs (office) 

Provided a course in computer applications in Abha prison, in  

A course in computer programs (office) was offered to teachers of general education. 

Skills:  

mastering English language. 

Good ability to handle the computer. 

Good ability to handle good colleagues. 

The ability to find quick solutions in the interest of work. 

Ability to develop skills and work. 

Love cooperation and help colleagues. 

Ambition in learning and self-development. 

Good dealing with the public. 

Find software for Windows, Microsoft Office and programming. 

Awards:  

Awarded the award of training films from the Department of Education in Asir region in 1434 AH. 

Holds a medal of honor from Al-Wadine Seasonal Summer Club in 1434 AH. 

Certificate of thanks and appreciation at the primary, intermediate and secondary level. 

He holds certificates of appreciation from the seasonal clubs and neighborhood club 


